
Verksamhetsberättelse 2020- 2021 
Frillesås Östra Fiber 

Avser §6   
 

Drift 
Föreningen har 1 mars 2021 430 anslutningar varav 9 företag. Under året har vi hanterat många 

ägarbyten och 14 nyanslutningar.  

Det är fortsatt mycket ledningsanvisningar för grävande i vårt närområde. Ledningsanvisningar kräver en 

hel del kostnader för föreningen. 

Genomgång av föreningens 160 fiberskåp är startad. Ca 80% av skåpen är klara. 

Byte av leverantör för service och underhållsarbeten i och på fibernätet är genomfört. Vår nya 

leverantör heter Blacklink Networks.  

Vissa mindre förstärkningar av nätet är genomförda. Arbete och översyn av kapacitet i nätet fortsätter 

2021-2022. 

Vi har köpt och installerat två UPS (batterier som stöd vid strömavbrott) i nod 4 och i nod 5. Vi har 5 

noder totalt och arbete med byte till nya UPS pågår. 

Styrelsen har påbörjat arbete med förberedelser inför att avtalet med Telia som bredbandsleverantör 

går ut dec 2023. 

Ekonomi 
VI har en pågående kostnadstvist med Löftadalens avloppsförening angående en fordran som 

föreningen har på avloppsföreningen. 

Månadsavgiften höjdes vid föregående årsmöte från 425 kr till 465 kr/ månad vilket har inneburit en 

förbättrad likviditet under året. Det är en stor förbättring mot 2020 då föreningen lånade pengar till 

driftkostnader.  

Övrigt 
Styrelsen har haft 9 st digitala ordinarie styrelsemöten och ett par extra avstämningsmöten under 

verksamhetsåret. 
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